
Bestyrelsesmøde Referat.

Mandag den 25. november kl. 14 – 16 
Sted: Nordsjællands Hospital - Sundhedshuset Helsingør, 
Birkedalsvej 35a, 3000 Helsingør  
Mødelokale 0.04 – det er til venstre efter indgangen (Se 
infoskærm i foyeren)

Deltagere: Inger, Camilla, MajBrith, Peter (observatør) og Jan
Afbud: Marianne, Preben, og Helle. 

Indledning: kl. 14:00 – 14:30  

1. Godkendelse af dagsorden, valg af dirigent 
 
Herunder tilføjelse af eventuelle punkter som bestyrelsen finder det nødvendigt at 
følge op på. 
 
Camilla blev valg til dirigent. 
 
Jan ønskede følgende punkter tilføjet dagsordens punkt 5 f.:  
1.  Mål for bestyrelsens arbejde i 2025-2026, herunder 
Hvad vil arbejde for?  
Hvad vil vi have i fokus?  
Hvilke aktiviteter er need to have og hvilke er nice to have?  
2. At vi afsætter tid til en drøftelse af bilaget Parkinson Foreningens Strategi på 
mødet mandag 26.11. samt på de kommende møder.  
 
Dagsordenen blev godkendt med tilføjelsen af de af Jan foreslåede punkter. 

2. Godkendelse og gennemgang af referat fra Bestyrelsesmødet den 28. oktober 
2024.  
Referatet med godkendt med tilføjelse af de på mødet foreslåede ændringer. 
Revideret referat udsendes.  

3. Opfølgning af opgaver, som er aftalt tidligere og som ikke er afsluttet. 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• Nordea – adgang for Inger. 
(Ansvarlig Inger.) 
Fortsat åbent punkt – afventer underskrevne vedtægter mv - Inger beder om 
dette.

• Fredensborg 28. april 2025 m – lokale bestilles. 
 
Mødet søges afholdt mellem kl. 13-17 eventuelt med mødestart kl. 14. Inger 
beder Cafetovholder Marianne bestille lokale. (Ansvarlig Inger.) 

• Overblik over § 18 midler for kredsens kommuner – (Ansvarlig Jan) 
 
Jan har spurgt Thomas Jensen om han kan påtage sig opgaven. (Til 
orientering: Thomas Jensen har efter mødets afholdelse givet tilsagn om at 
løse opgaven.) 

• 2.000 kr. pr ’trængende cafe’ – afventer tilskuddet fra foreningen – 
(ansvarlige Marianne og Inger.)

 
Bestyrelsen besluttede, at der i princippet udbetales 2.000 kr. pr Café. 
Tilskud fra Hovedforeningen afventes fortsat inden udbetaling. Som tidligere 
besluttet spørger Bestyrelsen Caféer som ikke har udnyttet tilskuddet i 
indeværende år, om det fortsat at nødvendigt med et tilskud. Bestyrelsen har 
dermed mulighed for at fordele ikke udnyttede tilskud til de øvrige Caféer 
efter behov.  
(Ansvarlige Inger og Marianne). 

4. Økonomisk status. (Ansvarlig Marianne) 
 Herunder  
a. Budget for arrangementer for 2025 – incl. generalforsamling og sommerudflugt. – 
se også efterfølgende punkt 6. 
 
Marianne havde sendt nedenstående status på konti. 
Hovedkonto 16.727 kr. 
 
Allerød 5.065 kr. 
Egedal 3.319 kr. 
Hillerød 6.615 kr. 
Frederikssund 4.413 kr. 
Fredensborg 8.986 kr. 
 
Bestyrelsen tog status til efterretning.  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Bestyrelsen besluttede, at der til næste bestyrelsesmøde (27. januar 2025) 
udarbejdes et budget med overblik over udgifter og indtægter i 2025, herunder også 
et overblik over Kredsarrangementer i 2025. (ansvarlige Inger og Marianne).

 

Punkter til drøftelse – kl. 14:30 – 15:00

5. Evaluering af bestyrelsens arbejde og arbejdsform. 
Herunder

a. Er der noget bestyrelsen skal gøre anderledes? Fx kommunikation og 
information til medlemmerne?

b. Er der noget bestyrelsen skal blive bedre til? Fx ledelse og organisering af 
møder og arrangementer?

c. Er der noget bestyrelsen ikke længere skal gøre? Se fx Forretningsordenen 
med opgavefordelingen mellem formand og næstformand! 

d. Er der for få aktive bestyrelsesmedlemmer? Hvis ja til dette, hvad gør vi så 
ved det? Skal der fx laves et ”Job Opslag” til rekruttering? Dette 
nødvendiggør givet vis, at der udarbejdes vejledninger og instrukser til 
konkrete opgaver. Opgaverne skal også være tidsafgrænsede, konkrete, 
overskuelige og enkle!

e. Skal rolle- og opgavefordelingen mellem Kredsbestyrelsen og 
Cafétovholderne være anderledes? Hvad og hvilket indhold skal 
karakterisere møder og arrangementer som Kredsen afholder? Og hvad og 
hvilket indhold skal karakterisere møder og aktiviteter som Caféerne 
afholder? Herunder antal møder, antal kredsarrangementer og økonomi?

f. Fokusering på bestyrelsens opgaver for 2025

g. Prioritering af punkterne på dagsorden til bestyrelsesmøder – kortere 
dagsorden eller længere møder

HUSK VORE AKTIVITETER SKAL KOMME MEDLEMMERNE TIL GODE. 
 
Bestyrelse besluttede, at punktet og herunder også Parkinsonforeningens 
nye Strategi for 2025-2027 ”Aldrig alene med Parkinson” behandles på to 
temamøder i 2025 som afholdes i Aya House på følgende datoer og 
tidspunkter: søndag den 5. januar kl. 10-15 og søndag den 2. marts kl. 
10-15.
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Beslutningspunkter – kl. 15:00 til 15:45  

6. Kommende arrangementer efterår 2024 og forår 2025: 
 
a. Dialogmødet i Hillerød tirsdag 26.11. 

• Hvem deltager i mødet fra bestyrelsen  
Inger, Camilla og Jan deltager i mødet.

• Referent og ordstyrer 
Jan er referent og Inger er ordstyrer/mødeleder.

• Forplejning skal hentes og anrettes ca. 15:30 – hvem 
Jan er ansvarlig.

• Valg af sange – tekst på pc / projektor 
To sange ”Vår vänskap består” og ”En regnvejrsdag i november.” Inger 
medbringer pc mv.

• Gennemgang af dagsorden og fordeling af roller 
Camilla og Jan er gruppereferenter og Inger er mødeleder.

b. Kredsmødet på Kulsviergården onsdag den 27.11
• Katrine Sværke skal hentes på Hillerød station 16:15  

 
Inger henter Katrine Sværke. 

• Hvem kan tage imod ved døren (der er pt. 86 tilmeldte) 
 
Jan tager imod og registrerer deltagerne ved ankomst. 

• Valg af sange (Inger) 
 
To sange ”Vår vänskap består” og ”En regnvejrsdag i november.” 

c. Møde for nydiagnosticerede / Nye medlemmer
• Januar / februar – hverdagsaften – eller lørdag?  

 
Bestyrelsen besluttede at mødet søges afholdt enten en lørdag eller en 
hverdagsaften i tidsrummet kl. 17-19. Cafétovholderne inviteres til mødet 
og kan eventuelt bidrage med indlæg/orientering om Caféernes 
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virksomhed. 

• Indhold: Neurolog – gerne Anne Mette Hejl + tovholderne(?) 
 
Vi forsøger at få et oplæg med Anne Mette Hejl. (Ansvarlig Inger) 
 
Mødet kan eventuelt afholdes i Grønnegade Centret i Hillerød. Det 
afklares når mødedato er fastlagt. 
(Ansvarlig Inger).

d. Avanceret behandling – Neurolog og sygeplejerske og medlemmer, som har 
erfaring med behandlingen – måske primo marts 
 
( Ansvarlige: Inger og Jan arbejder videre med dette emne.)

e. Generalforsamling lørdag den 15.03: 
• Underholdning – nogen ideer?  

 
Bertel Abildgaard tidligere kendt fra 5xKaj. Efterfølgende mødet er der 
indgået aftale med Bertel Abildgaard om optræden og underholdning fra 
kl. 17-18. 

• Valg af bestyrelse: 

o valg af formand (i ulige år) 
 
Inger genopstiller som formand. 

o valg til bestyrelsen: Camilla Juel Madsen, Helle Buch, Jan Lange, 
Preben Carøe og MajBrith Heinesen er alle på valg i 2025 – 
genopstiller alle? – og har vi nye emner?  
 
Camilla, Jan og MajBritt genopstiller. Mangler afklaring om Preben 
og Helle genopstiller. Bestyrelsen arbejder videre med muligheden 
for at rekruttere nye bestyrelsesmedlemmer. 

o Valg af revisor og revisorsuppleant  
Ikke afklaret. 
 
f. Et yderligere kredsarrangement i foråret / sommerudflugt?  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Udsat til næste møde. 
 

7. Hjemmeside, dokumenter og nyhedsbreve  
Peter Seidel inviteres til at deltage som observatør – Peter vælger selv, om han kan 
deltage i alle møder eller udvalgte. 
 
Bestyrelsen besluttede, at Jan sender de dagsordener og referater som han er i 
besiddelse af til Peter med henblik på, at disse lægges på hjemmesiden. 

8. Parkinsonforeningens Frivilligtræf i Middelfart i weekenden den 25. og 26. 
januar 2025 
Bestyrelsen opfordres til at deltage. Deltager bestyrelsesmedlemmer ud over Jan, 
Camilla og Inger? – Samkørsel arrangeres indbyrdes. 

Inger, Camilla og Jan deltager i frivilligtræffet.  

9. Julefrokost for bestyrelsen 
Julefrokost med ægtefæller i tilknytning til mødet den 16.12
• Hvem tilrettelægger?
• Tilmelding senest xx 

 
Efterfølgende har bestyrelsen aflyst bestyrelsesmødet og julefrokost den 16. 
december pga mange afbud. Næste bestyrelsesmødet afholdes den 27. januar 
2025. 

Orienteringspunkter og afrunding – kl. 15:45 – 16:00  

10.Orientering fra Hovedbestyrelses- og Forretningsudvalgsmøder (Ansvarlig 
Inger og Camilla), herunder 
• Foreningens Strategi for 2025 til 2027 (vedhæftet)
• Intern lokalpulje (oveni de 2 x 5.000 til Parkinsonskoler  

 
Punktet blev udsat til næste møde.  

11.  Eventuelt. 
 
Intet at behandle under eventuelt. 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